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1. ПОЛИТИКА КОНФИДЕНЦИАЛЬНОСТИ МОБИЛЬНЫХ 
ПРИЛОЖЕНИЙ* 
(далее - Политика)


Я, Салюков Сергей, являюсь разработчиком и владельцем Мобильных Приложений* 
Bisquit.Host, Bisquit.Host Legacy, и Atomicpapers (далее — Сервисы). Мои Сервисы 
позволяют пользователям Сервисов (далее - «Вы») получать доступ к информации, 
предоставляемой Вам через сеть интернет.


Я не собираю информацию о Вас, не обрабатываю Ваши персональные данные и не 
осуществляю хранение какой-либо Вашей информации. Сервисы предоставляют 
возможность получения информационных и справочных услуг из материалов/данных, 
находящихся в публичном доступе, и/или доступных широкому кругу заинтересованных 
лиц и/или у соответствующего Поставщика информации.


Я оставляю за собой право вносить изменения в Политику в любое время. Я рекомендую 
Вам регулярно просматривать Политику, в частности, перед началом использования 
Сервисов. Если Я приму решение изменить или обновить Политику, Я опубликую эти 
изменения здесь — https://bisquit.host/app/policy.pdf, чтобы Вы всегда знали, как Я 
обрабатываю Ваши персональные данные.


2. PRIVACY POLICY OF THE MOBILE APPLICATIONS* 
(hereinafter referred to as Policy)


I am Saliukov Sergei, the developer and owner of the Mobile Applications* (hereinafter referred to 
as the Services). My Services allow users of the Services (hereinafter referred to as "You") to 
access information provided to You through the internet.

 

I do not collect information about You, do not process Your personal data, and do not store any of 
Your information or data. The Services offer the opportunity to receive informational and reference 
services from materials/data that are in the public domain and/or available to a wide range of 
interested parties and/or from the relevant Information Provider.

 

I reserve the right to make changes to the Policy at any time. I recommend that You review the 
Policy regularly, particularly before starting to use the Services. If I decide to change or update the 
Policy, I will post those changes here: https://bisquit.host/app/policy.pdf, so that You are always 
aware of how I process Your personal data.


* Bisquit.Host, Disk Usage Widgets, Atomicpapers, XProj, Bundle ID, Utilitius, Glucosy, Workbook 
Pro, Cookie Click, Clippy Board, HTTPyzh, iDummy Pro, Device Specs, and all other apps 
published by Sergei Saliukov that aren’t listed here


